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Dnes ráno si probereme VYŠETŘUJÍCÍ SOUD skrze optiku uzdravení. Kolik z 
vás slyšelo o doktríně zvané VYŠETŘUJÍCÍ SOUD? OK. Kolik z toho jasně 
rozumí tomu, co VYŠETŘUJÍCÍ SOUD je? Aha. Shledali jste, že tahle 
doktrína může být tak trochu někdy... myslím, možná jste ji studovali, 
ale když to čtete, jako by vám něco chybělo, musí tam být nějaký kousek, 
který jsem úplně nepochopil? Protože občas se to zdá celkem obtížné na 
pochopení. Nuže, doufejme, že vám to učení představím způsobem, který 
jste možná nikdy nezvažovali a inklinoval jsem k přístupu založenému na 
důkazech. Hodlám zkusit dát dohromady kousky důkazů, a uvidíme, jestli si 
řeknete: "Už jsme doma". Takže zaprvé VYŠETŘUJÍCÍ SOUD je jedinečnou 
doktrínou pro Církev adventistů sedmého dne. Pokud vím, žádná jiná 
křesťanská organizace nemá tuto konkrétní doktrínu. Tato doktrína vzešla 
z tzv. milleritského hnutí. Milleritské hnutí okolo roku 1840, byla to 
raná 40-léta devatenáctého století, ono předpovědělo, že Kristus měl 
přijít v roce 1844. Ale On zkrátka v roce 1844 nepřišel a nastalo tzv. 
velké zklamání. Hodně lidí chtělo dobře pochopit, co se stalo, jak 
rozumíme tomuto biblickému proroctví, byli jsme si tak jisti, že se něco 
stane... A po tomto zklamání se nakonec vyvinula doktrína zvaná 
VYŠETŘUJÍCÍ SOUD. Daniel 8:14 je proroctví, které William Miller použil k 
předpovědi datumu v roce 1844. A tak vrcholy toho, s čím uvnitř 
adventismu vyučovaný tradiční model vyšetřovacího soudu spočívá, jsou v 
tom, že proroctví o 2300 dnech/večerech skončilo v roce 1844. Kristus 
vstoupil do Svatyně svatých v nebi v roce 1844. Začal očišťovat tuto 
svatyni od hříchů lidí. To také vyžadovalo prozkoumání záznamů a soudů a 
tzv. VYŠETŘUJÍCÍ SOUD, aby se zjistilo, kdo je způsobilý a kdo nebyl 
způsobilý, čí hříchy byly započítány a čí hříchy nebyly započítány. Ve 
všech případech následovníků hlásících se ke Kristu, budou přezkoumány a 
zjištění jsou učiněna. Boží soud - v tom, koho Bůh pustí do nebe a koho 
ne - je rehabilitován (ospravedlněn). Bůh dokázal, že má pravdu ve svém 
rozlišování soudu. A ten VYŠETŘOVACÍ SOUD je završen ukončením milosti 
pro člověka a vrcholí to druhým příchodem Krista. Tyto body jsou body, 
které najdete, když se podíváte do knihy 27 základních věroučných článků 
ohledně VYŠETŘUJÍCÍHO SOUDU. Ony jsou zlatými hřeby toho, co tuto 
doktrína spojuje. Celé představení a historický pohled na tuhle doktrínu 
je považováno nebo vyučováno jako jakýsi právní proces. Je to vyšetřování 
záznamů. Právní zúčtování hříchů. Soudní nálezy. Vynášení právních 
rozsudků. Odstraňování záznamů hříchů z nebeských knih. Celá tato věc je 
založena na tomto názoru, na jediné myšlence, totiž že BOŽÍ ZÁKON FUNGUJE 
JAKO LIDSKÉ PRÁVO. Jakýsi systém pravidel, která vy ukládáte a která 
vyžadují vnější soudní rozhodnutí, soudní nález nějakého soudce, který to 
má vyšetřit a dojít k závěru. Většina přemýšlejících lidí v tom pozná 
nějakou vadu. Přece Ten, který ví všechno od začátku do konce nepotřebuje 
vyšetřovat, On ví vše. Tohle není potřeba, a existuje mnoho otázek, které 
vyvstávají v této lidské doktríně, když je v tomto pohledu prezentována, 
jako že "Bůh funguje jako lidské soudy". Ale chci vám navrhnout a chci 
ukázat důkaz, že ve skutečnosti právě ta myšlenka, že Boží zákon funguje 
jako lidský zákon, je ONOU LŽÍ, která nakazila svatyni, nebo jí 
kontaminovala, takže doktrína o svatyni má být očištěna neboli od ní má 
být očištěna svatyně. Jak vidíte Boží zákon? Vidíte Boha v Jeho zákoně 
jako Designéra? Jako stavitele časoprostoru, realitu jeho zákonů, zákony, 
na kterých je život postaven, včetně fyzikálních zákonů, ale také 
morálních zákonů? A stejně jako nemůžete změnit fyzikální zákony: 
gravitační zákon, zákony termodynamiky, tak nemůžete změnit morální 
zákony. A stejně jako když porušíte fyzikální zákony, nastane vám 
poškození, když porušujete morální zákony tak vám to poškodí svědomí, 
zatvrdí srdce, pokřiví charakter, vede vás to stále více mimo harmonii 
království lásky a Božího plánu pro život.  
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Nebo spatřujete, že se Boží zákony nijak neliší od římského Císaře, který 
vytváří pravidla a pak vám hrozí potrestáním a zabitím, pokud 
nedodržujete Jeho pravidla? Toho Designéra jsem právě popsal. U diktátora 
jsou pravidla uložena, aby hrozbami a tresty kontrolovala chování. Dobře, 
podívejme se na Bibli. Co Bible popisuje jako Boží zákon? Ve Starém 
zákoně: Budete-li opravdu poslouchat přikázání, která vám dnes udílím, 
totiž abyste milovali Hospodina, svého Boha, a sloužili mu celým srdcem a 
celou duší... a následují všechna ta různá požehnání. Nový zákon nám to 
dokonce vykládá více: Římanům 13:10 Láska bližnímu nikdy neublíží - proto 
je naplněním Zákona láska. Galatským 5:14 Celý Zákon je totiž obsažen v 
jediné větě: "Miluj svého bližního jako sám sebe." Jakub 2:18 Pokud 
opravdu plníte královský zákon, jak praví Písmo: "Miluj svého bližního 
jako sám sebe," dobře děláte. Ale možná bychom se měli obrátit na Ježíše, 
který řekl: Mt 22:37-40 "‚Miluj Hospodina, svého Boha, celým svým srdcem, 
celou svou duší a celou svou myslí.' V těchto dvou přikázáních spočívá 
CELÝ Zákon i Proroci. CELÝ Zákon! Čili tohle není jednoduchý soucit, 
tohle není jednoduchá empatie nebo znepokojení. Toto je funkční, je to 
konstrukční, je to způsob, jakým Bůh může vybudovat realitu, aby 
fungovala. A kdy Bůh postavil svou realitu? Je to výraz Jeho povahy lásky 
a Pavel v Římanům říká, že Boží božská povaha je vidět v tom, co stvořil, 
takže lidé jsou bez výmluvy... Je mnoho příkladů tohoto. Ten, který je 
pro lidi nejsnáze pochopitelný, je zákon dýchání. Každým dechem, který ze 
sebe vydáte, rostlinám poskytnete oxid uhličitý a vracejí vám kyslík, což 
je nekonečný kruh dávání, na kterém je život postaven. Ale vy máte 
svobodu porušovat tento zákon, můžete si uvázat igelitový sáček přes 
hlavu a sobecky si hromadit oxid uhličitý pro sebe! Ale mzda toho je..? 
Toto je fyzický příklad toho, co přesně se stane, když porušíte Boží 
morální zákon, odříznete se od zdroje života a zemřete. Teď vám řeknu 
tajemství. Kdy naposled ráno jste vstali a řekli si: Ach jo, zase musím 
dýchat. Mám 12 nádechů za minutu, 60 minut dělá hodinu, 24 hodin... to je 
spousta nádechů..! Víte, když jste zdraví, ani na to nemyslíte. Dýchání 
je snadné, ale když jste opravdu, opravdu nemocní, dýchání může být 
bolestivé, může být těžké, možná budete potřebovat umělé dýchání, aby vám 
pomohlo dýchat. Když má Bůh v našem životě svou cestu a opravuje to, co 
je v nás špatně, bylo by tak snadné milovat ostatní lidi jako dýchat. To 
je přirozená funkce, kterou Bůh určil pro všechny Jeho bytosti. Ale my 
jsme ve skutečnosti nemocní, přirozeně nemilujeme, jsme založeni na 
strachu a sebestřednosti a bojíme se, že si ublížíme, jsme 
sebeochrannářští a tak i my potřebujeme Boží umělý respirátor lásky, aby 
nám pomohl dobře milovat. Ale jeho cílem je napravit nás a osvobodit nás, 
abychom milovali, jako Bůh miluje nás. Křesťanství, raná křesťanská 
církev, církev apoštolů na tomhle fungovala. Ježíš dal sám sebe, obětoval 
se v lásce, aby uzdravil a zachránil. Není větší lásky, než ten kdo dá 
život za přítele. Takhle vím, co je to láska, že Kristus dal svůj život 
za nás, abychom dali život za naše bratry. Protože Bůh tak miloval svět, 
že dal svého jednorozeného Syna. Kdo se snaží zachránit svůj život, 
ztratí ho, ale kdo se vzdá nebo dá svůj život za mě, ho získá. Existuje 
tu tento princip, na kterém je postaven život, a který se nám Bůh snaží 
sdělit. Raná církev fungovala tímto způsobem. Vidíte, jak žijí společně a 
obětují se, aby pomohli těm, kteří mají méně štěstí. Dávají sami sebe, 
než aby odmítli jít do války proti Římanům. Místo toho umírají 
sebeobětovaně jako mučedníci. A evangelia se v prvním století rychle 
šířila. Něco se však v křesťanství změnilo. Co se v křesťanství změnilo? 
To, jak chápali Boží zákon, a tedy jak chápali Boha. Daniel ve 
skutečnosti prorokoval že se tohle stane. On prorokuje, že povstane moc 
malého rohu a tato moc se bude snažit změnit Boží zákon! A tak ta otázka: 
Jak ta myšlenka - a všimněte si, použil jsem slovo myšlenka - protože 
mohou lidské bytosti skutečně změnit Boží zákon?  
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Ne, nemůžeme to udělat, můžeme změnit pouze způsob, jakým přemýšlíme, 
nebo myšlenku a koncept Božího zákon. Jak se tedy změnila myšlenka Božího 
zákona? Imperialismus (císařství). Tedy, že Boží vláda nebo zákony 
fungují stejně jako zákony lidských bytostí. Jaké jsou důkazy, které vám 
mohu ukázat z historie, aby dokázaly můj názor na tohle? Jaký církevní 
výbor se kdy sešel a rozhodl se změnit "zákony gravitace" a hlasovat 
výborem pro změnu zákona o dýchání? Chápu, že v Kalifornii právě teď 
probíhá spousta požárů, je tam špatná kvalita vzduchu. Proč se nesejde 
komise a neřekne: "Jestli se připojíte k Církvi adventistů, až se úroveň 
znečištění dostane na určitou úroveň, tak nebudeme vyžadovat, abyste 
dýchali. Budete od tohoto břemene osvobozeni." Budete se tomu smát ale je 
tu bod, kdy církevní výbory nikdy nehlasují, aby tyto změny provedly, a 
existuje důvod. Co je tím důvodem? Protože to nedokážou. Nemělo by to 
žádný vliv. Takže co by potom znamenalo, kdyby nějaký církevní výbor 
HLASOVAL PRO změnu Božího zákona? Nebyl by to důkaz a známka, že nevidí 
Boží zákon jako zákon Stvořitele (Designéra)? Spatřují zákon jen jako 
svévolný soubor pravidel, který je proměnlivý. A ve skutečnosti - znáte 
historii - jedna církev změnila přikázání Božího zákona. Přenesla 
uctívání ze dne na den, odstranila druhý příkaz o obrazech, rozdělila 
desátý na dva. Oni provedli změny zákona, proč by to dělali? Protože 
nevidí Boží zákon jako zákon Designéra. A tak ta skutečná změna Božího 
zákona není změna dne uctívání! Skutečná změna Božího zákona spočívá v 
tom, JAK CHÁPETE JEHO ZÁKON. Systém pravidel, jako jsou ty lidská, o 
nichž Bůh musí soudit a udělovat tresty za porušení tohoto zákona. To je 
ta skutečná změna, která infikovala křesťanství a na níž se malinkatý roh 
podepsal. Tohle napsal Eusebius, první církevní historik. A všimněte si 
co píše: "S Římskou říší přišla monarchie na Zemi jakožto obraz 
monarchie, která je v nebi. Rozumíte tomu, co se tam říká? Ten imperiální 
systém, který ukřižoval Krista je nyní křesťanství. Toto je první 
křesťanský historik, ne ze světa. Křesťanský církevní historik nám říká, 
že Bůh řídí svou vládu jako Císař řídí Řím. Toto je Lindsayho kniha o 
historii reformace. "Ti velcí mužové, kteří vybudovali západní církev, 
byli téměř všichni vyškolení římští právníci. Tertullián, Cyprián, 
Augustin, Řehoř Veliký (jehož spisy tvořily most mezi latinskými otci a 
scholastiky), byli všichni muži, jejichž rané vzdělání bylo vzděláním 
římského právníka. Vzdělání, které utvářelo a formovalo celé jejich 
myšlení ať už teologické či církevní. Oni všechnu problematiku 
instinktivně brali jako nějaký slovutný římský právník... Měli právnickou 
touhu po přesných definicích. Měli onu právnickou ideu, že primární 
povinností, která jim byla uložena, bylo vynutit poslušnost vůči 
autoritě, ať už se tato autorita projevila ve vnějších institucích nebo v 
precizních definicích správných způsobů myšlení o duchovních pravdách. - 
Znáte to, myšlenková policie, toto je doktrína, toto je krédo, toto je 28 
článků, kterých se raději držte - Žádná odnož západního křesťanstva se 
nedokázala osvobodit od kouzla, které na něj seslali tito římští právníci 
z prvních staletí křesťanské církve. Imperialismus. Boží zákony jsou jako 
lidské zákony. A když porušíte náš zákon, spravedlnost vyžaduje že 
vládnoucí autorita musí trestat. A musí existovat účtování. Musí 
existovat záznam a nějaký záznam o všech hříších. A za tyto hříchy se 
musí zaplatit nějaká platba. A v historii někdy musí nastat nějaký čas, 
kdy soudce vejde dovnitř a podívá se na záznamy a uvidí, kdo dostal 
odplaceno a kdo nedostal celou odplatu. Celý VYŠETŘUJÍCÍ SOUD byl zkažen 
tímto imperiálním zákonem, což není Boží zákon! Daniel (7:21, 22; B21) 
prorokoval: "Díval jsem se tedy dál a viděl jsem, jak ten roh vede válku 
proti svatým a přemáhá je." - prohrávali jsme tu válku až dokud - Vtom 
ale přišel ten Odvěký a rozhodl ve prospěch svatých Nejvyššího. Co je to 
za druh války? Jaký druh války to je? Všimněte si toho, co se říká v 
Korintským, 2. Korintským 10:3-5  



4 

 

Jsme ovšem jenom lidé, ale svůj ZÁPAS (VÁLKU) nevedeme po lidsku Zbraně 
našeho boje nejsou světské, nýbrž mají od Boha sílu bořit hradby. Jimi 
boříme: - co boříme?- boříme VÝMYSLY a VŠECKO, co se v pýše pozvedá proti 
POZNÁNÍ BOHA. A tady je hlavní problém v té válce: POZNÁNÍ BOHA a 
"uvádíme do poddanství každou mysl, aby byla poslušna Krista." Pokud jste 
v bitvě ve válce o znalosti, argumenty, domněnky a myšlenky, tak kde je 
to bitevní pole? To bitevní pole je tvá mysl. A ta válka - Satan je otcem 
lží a on vás jimi přiměje věřit lžím - do toho půjdeme dnes odpoledne, 
jak lži ve skutečnosti ovlivňují vaše nervové obvody a vaši mozkovou 
strukturu. Jak vás nepřítel přiměje věřit lžím, pak má nad vámi moc. 
Proto Ježíš řekl: Pravda vás..? osvobodí, přesně! My jsme ve válce, která 
se soustředí na poznání Boha. Pavel popisuje tuto stejnou moc malého rohu 
a všimněte si: moc malého rohu povede válku a my vedeme válku o POZNÁNÍ 
BOHA. Teď je tu stejná moc malého rohu, kterou Pavel nazývá člověk 
nepravosti. že se objeví, Syn zatracení. Ten se postaví na odpor a 
‚povýší se nade všecko, co má jméno Boží‘ nebo čemu se vzdává božská 
pocta. Dokonce ‚usedne v chrámu Božím‘ a bude se vydávat za Boha. Tato 
moc malého rohu, o které Daniel prorokoval, Pavel to přebírá a říká: zde 
je jeho moc a povede tuto válku a usadí se v Božím chrámu. Otázka pro 
Vás. O jakém chrámu? Pavel je pisatelem po Kristově životě, po Kristově 
smrti, po Kristově vzkříšení, po Kristově nanebevstoupení. Takže Kristus 
nyní kraluje v nebi a Pavel říká, člověk nepravosti povstane a usadí se v 
Božím chrámu. Říká vám Pavel, že tento člověk hříchu vyjede na voze do 
nebe a srazí Ježíše z jeho trůnu a začne tam vládnout? Ano, ne? Ne, to 
neříká. Takže o jakém chrámu mluví Pavel? O duchovním chrámě. Chrám 
našich myslí a srdcí. Jak? Jak by mohla tato moc malého rohu, která 
povede válku, tento člověk bezzákonnosti, jak se postaví všemu, co je Bůh 
a usadí se v našich chrámech? No tím, že změní způsob, jakým pohlížíme na 
Boží zákon tak, že začneme uctívat bytost, která funguje jako imperiální 
diktátor. Bůh je prezentován jako diktátor, kosmický popravčí (kat), 
zdroj smrti, bolesti a utrpení, to vše samozřejmě pod soudním smírčím 
soudcem, takže je to všechno spravedlivé a správně vidíš to? Svět padá do 
doby temna a temnota pokrývá lidi, těžká temnota na lidi. Pokud je ten 
duchovní chrám chrámem poskvrněným kde povstal člověk hřícha a kde nyní 
vládne, potom který chrám potřebuje očištění? Bůh prorokoval, že v 
dějinách přijde čas, že ten chrám bude očištěn. Daniel 8:14 "Bude to 2 
300 večerů a jiter," ..."Pak bude svatyně-chrám znovu obnovena." Hodně 
zajímavé je, že se jedná o jedinečnou adventistickou doktrínu a tak to 
jeden ze zakladatelů Církve adventistů v knize Velký spor vysvětluje. 
Protože pochopíte, že Daniel 14 vám říká pouze časový rámec. Ve 
skutečnosti vám neříká, co se očišťuje. Jenom, že svatyně je očištěna v 
tomto časovém rámci. Ale tato autorka to rozšiřuje a říká: Vstup Krista 
jako našeho Velekněze do svatyně svatých, aby očistil svatyni, jak je 
vylíčen v knize Daniel 8:14, příchod Syna člověka k Starému dnů, jak jej 
podává Daniel 7:13, a příchod Páně do jeho chrámu, předpověděný 
Malachiášem (3:1-3), JSOU POPISY JEDNÉ A TÉŽE UDÁLOSTI. Dobře, takže co 
říká Malachiáš 3:1-3? Pak náhle PŘIJDE DO SVÉHO CHRÁMU Panovník, po němž 
se ptáte, a anděl smlouvy, po němž toužíte. Hle, už přichází, praví 
Hospodin zástupů. Kdo ale snese den jeho příchodu? Kdo obstojí, až se 
ukáže? Vždyť bude jako ohnivá výheň, jako louh běliče! -co dělá bělič?- 
Usedne a jako tavič pročišťuje stříbro, tak pročistí..? syny Léviho. 
Přetaví je jako zlato a stříbro. Kdo jsou Levité? Všimněte si: 
Vyšetřující soud, očištění svatyně, svatyně je znečišťována válkou skrze 
moc malého rohu, který se usadil v Božím chrámu, a který se prohlašuje za 
Boha, ale přesto v této době v roce 1844 a dále přijde do Božího chrámu 
Syn člověka, aby něco očistil. Co přichází očistit? Levity, a kdo jsou 
levité? "A VY sami jako ŽIVÉ KAMENY se stavte na něj, abyste byli 
DUCHOVNÍ CHRÁM, -HMM- svaté KNĚŽSTVO." 1 Pt 2:5  
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Levité jsou kněžstvím pro věřící a právě tohle přichází Kristus očistit, 
když přichází očistit Boží chrám. Podle Písma. Takže pokud mluvím s 
adventisty, říkají: dobře bratře, věříš v nebeskou svatyni? Ty nevěříš ve 
svatyni v nebi. Zastavím je a říkám, řekni mi podle inspirovaných spisů, 
co je materiál, ze kterého je postavena svatyně v nebi, z čeho je 
postavena? Jakmile položíte tuto otázku, změní to všechno. Bible je velmi 
jasná, můžete najít mnoho textů v Písmu a ve spisech Ellen Whiteové, a 
zjistíte, že je to tak vždy. Nejste již tedy cizinci a přistěhovalci, 
máte právo BOŽÍHO LIDU a patříte k Boží rodině. Jste stavbou, jejímž 
základem jsou apoštolové a proroci a úhelným kamenem sám Kristus Ježíš V 
něm je celá STAVBA pevně spojena a roste v CHRÁM, posvěcený v Pánu; v něm 
jste I VY SPOLEČNĚ BUDOVÁNI v duchovní příbytek Boží v Duchu. Víc vám 
neřeknu, protože dnes máme příliš krátký program. Ale existuje mnohem 
mnohem více textů, které říkají totéž, pokud někdy řeknete, z čeho je 
vlastně nebeská svatyně postavena. A dovolte mi, abych se vás zeptal, je 
ta svatyně, která byla právě popsána, postavena lidskýma rukama nebo 
postavena bez rukou člověka? Toto je svatyně, kterou lidské ruce 
nestavěly. Dobře, jak tedy přečišťuje Levity? Je to stejná pasáž 
zaznamenaná před několika minutami a citoval jsem to před chvílí z B21, 
ta stejná pasáž nyní z překladu CEP: Viděl jsem, že ten roh vedl válku 
proti svatým a přemáhal je, AŽ přišel Věkovitý a SOUD BYL PŘEDÁN SVATÝM 
Nejvyššího. B21 říkala, dokud nebyl rozhodnut soud ve prospěch Svatých. 
Ve skutečnosti v hebrejštině to znamená předat, dokud nebude vynesen soud 
nebo dán Svatým. Přemýšlejte, co to znamená, pokud uvažujete v modelu 
lidského práva - až do soudního nálezu. Pokud přemýšlíte skrze model 
zákona od Designéra, naše mysl byla napadena lhářem, jsme infikováni 
zkreslenými koncepty, jsme zmateni ohledně uvažování o Bohu, potřebujeme 
mít lepší porozumění, potřebujeme rozlišovací schopnost, potřebujeme mít 
lepší..? SOUD (ÚSUDEK), Až dokud soud nebude předán Svatým... a vaší 
schopnosti jasněji soudit (to není časově omezené). A jak se to stalo? 
Satan je otec lží, on lže o Bohu a překrucuje Boží zákon a mnoho lidí 
uctívá Boha, který je charakterem jako Satan. Křesťanství přijalo tu lež 
a Bůh se stal zdrojem, před kterým se musíme chránit. Řeknu vám, 
podívejte se na doktríny, kterým věříte. Kolik doktrín, kterým věříte v 
křesťanství, má funkci to pro vás udělat? To je to, co pro vás dělají. 
Ony vás skrývají nebo vás chrání před Bohem. Přikrytí Kristovou 
spravedlností, takže ona poskytne spravedlnost, když se Otec dívá a 
nevidí mou špatnost. Umytí v krvi, takže když mě Otec uvidí, neuvidí mou 
špatnost. Nechat krev nanést na mou knihu záznamů, takže se maže záznam 
mých hříchů, když přijde vyšetřování, nebude vidět žádný záznam o mých 
hříších. Nechat Ježíše, aby se postavil mezi mě a Otce a prosil za mě 
svou krví! Všimněte si TÉ FUNKCE: Proč máme tolik doktrín, které nás 
skrývají a chrání před Otcem? Protože ho považujeme za zdroj bolesti a 
utrpení a On nás zabije, pokud v nás uvidí vadu. To je imperialismus, to 
je TA LEŽ! Pravda, Bůh je náš Stvořitel, my jsme mimo Jeho harmonii s 
jeho designem. On působí. Je-li Bůh s námi, kdo může být proti nám? I 
když se ho někdo vzdá, stále mu dává všechny věci. On pracuje 
prostřednictvím svých činitelů, aby vyléčil a obnovil. A když tuto 
realitu pochopíme, modlíme se jako otec David: Bože, zkoumej mě, hleď, 
zda jsem nesešel na cestu trápení, stvoř mi, Bože, čisté srdce, obnov v 
mém nitru pevného ducha. Ten chrám - vaše mysl - vaše srdce je to, co 
potřebuje očistu. Jak Kristus očišťuje Levity? Všimněte si toho, co 
napsal Pavel v Římanům 3:4 (Žilka) »Bůh budiž pravdivý, ale každý člověk 
lhář«, jak je psáno; »abys byl, Bože, uznán za spravedlivého v svých 
slovech a abys zvítězil, když bys byl souzen«. Proto vám musí být dán 
soud (úsudek), abyste mohli správně soudit, koho? No podle Pavla - Boha! 
Proč? Proč by Bůh potřeboval být souzen?  
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No, představte si, že jste v láskyplném manželském vztahu, milujete svou 
manželku, když někdo přijde k vaší partnerce a řekne jí, že jí podvádíte. 
Vy nepodvádíte, jste loajální, milujete svou manželku, ale vaše manželka 
tomu uvěří a vystěhuje se z bytu. Partnerka podá žádost o rozvod. Vy svou 
manželku milujete, víte že se stala obětí lháře. Chcete usmíření, chcete 
svého partnera zpět, co budete muset udělat, abyste získali svoji choť 
zpět za těchto okolností? Nebudete muset dokázat svou NEVINU? Kdo je tu 
souzený? Ano, nakonec je to Bůh. Ale v naší metafoře je to nevinný 
partner manžel, který stojí před soudem. Bůh je ten nevinný, ale On se 
postaví na soud, protože ví, že je nevinný. Bůh ví, že když to 
prozkoumáte, když to budete VY-ŠETŘO-VAT, objevíte pravdu, že se o něm 
lže a že je naprosto důvěryhodný a budete s ním smířeni. Takže ve Zjevení 
14. poselství třetího anděla, tato církev ho má nést světu, ale oni to 
tehdy nedělají! A my to ještě neudělali, protože jsme uvízli v 
imperialismu! A jaké že to je poselství? "Bojte se Boha, a vzdejte jemu 
chválu, neboť přišla hodina soudu jeho (JEHO soudu); a klanějte se tomu, 
kterýž učinil nebe i zemi. Ale úrovně jedna až čtyři: ti, kteří uvízli v 
imperialismu: Je to "Boha se boj, protože v dějinách nadešel čas, aby 
prozkoumal vaše záznamy a hodlá projít každý seznam, a pokud máte jediný 
hřích, který jste zapomněli požádat Ježíše, aby na něj nanesl svou krev, 
pak ho bude Bůh mít proti vám, a brzy vás potrestá, raději si to dobře 
pamatujte! Úrovně 5 až 7: Buďte v bázni před Bohem a oslavujte Ho tím, že 
odhalíte jeho charakter lásky, protože v historii lidstva přišel čas, aby 
si lidé udělali správný soud (úsudek) o Bohu. Aby uctívali Toho, který 
učinil nebesa, moře a zemi a učiní vše nové, aby se vrátilo k tomu 
Designérovi, Stvořiteli, staviteli skutečnosti. A Bůh prorokoval, že 
povstane jistá moc-síla a nakazí ten duchovní chrám. Moc malého rohu, 
člověk hříchu se postavil do Božího chrámu tím, že lhal o tom, jak zákon 
Boha funguje. Bůh věděl, že to potrvá 2300 let, než bude nalezen dostatek 
pravdy, abychom mohli skutečně vidět Boha jasně a odmítnout tyto lži a 
vrátit se k pravému poznání Boha a takto obnovit důvěru. Když nastane 
obnova důvěry, my otevřeme srdce a Duch přijde a vezme si, co Kristus 
dosáhnul, a to se v nás zreprodukuje, my dostáváme nová srdce, nové 
motivy, nový duch, už nežiji já, ale žije ve mně Kristus. A tak mi 
dovolte poskytnout vám tento historický pohled adventistů sedmého dne. A 
zajímalo by mě, jestli někdo tohle už viděl, tak aby později přišel a 
řekl mi, že to zná z dřívějška. Ale znám jen velmi málo dlouhodobých 
adventistů s. d., kteří tohle znají. Musíte se divit, proč se tohle lidem 
tají? Tohle napsal jeden ze zakladatelů, kteří pomohli vybudovat tuto 
doktrínu vyšetřujícího soudu, Ellen Whiteová. Všimněte si toho, co ona 
píše. První svatostánek, postavený podle Božích pokynů, byl vskutku od 
Něho požehnán. Lidé se tudíž připravovali na bohoslužby v chrámu, který 
nebyl vyroben rukama – v chrámu v nebesích. Kameny chrámu postaveného 
Šalomounem byly všechny připraveny v lomu a poté přeneseny na místo 
chrámu. Pasovaly k sobě bez zvuku sekery nebo kladiva. Stavební dřevo 
bylo také upraveno ještě v lese. Rovněž nábytek, připravený k použití, 
byl také do této budovy přivezen. Přesně tak tento mocný sekáč pravdy 
VYLAMUJE LID z kamenolomu světa a SLÍCOVÁVÁ TENTO LID, který se 
prohlašuje za děti Boží, na místo v Jeho nebeském chrámu. Chceme, aby pro 
nás sekáč pravdy dělal své dílo... Jsme vzati z kamenolomu světa. Tenhle 
materiál nesmí být MRTVÁ HMOTA, ALE ŽIVÉ DUŠE, a tyto duše musí být 
vylomeny z lomu světa, kde je může Boží ruka napasovat pro chrám v nebi. 
Jsme zde jako ti, co mají dobu milosti a musíme projít pod Boží rukou. 
Všechny drsné hrany a drsné stěny musí být uhlazeny a my musíme být 
kameny zalícované pro stavbu. Do počtu míst v církvi jsme přiváděni s 
vadami charakteru, ale nesmíme si je ponechat. Pro tuto budovu musíme být 
zalícováni a otesáni. Musíme být „Božími spolupracovníky“, protože jsme 
„Božím polem“, my jsme „tou Boží stavbou“ [1. Kor 3:9.].  
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Vzhledem k tomu musíme vidět, že náš chrám není poskvrněn hříchem. Měli 
bychom být ŽIVÝMI KAMENY, ne mrtvými, ale živými, které budou odrážet 
Kristův obraz. Kde se nyní nacházíme? Pochopili jste, co bylo řečeno? Ta 
nebeská svatyně je postavena z živých duší a vy jste ten živý kámen 
vestavěný společně do domu Páně a jediný způsob, jak očistit nebeskou 
svatyni, je očistit Vás! Dám vám rychlo-rychlou metaforu, o tom, jak 
záznamy, pokud chcete jít cestou záznamů, jsou očištěny. Představte si, 
že máte dítě, které umírá na nějakou nevyléčitelnou nemoc, a lékaři vám 
řeknou: nemáte žádnou naději, žádnou naději. Ale uslyšíte o doktoru z 
východu, že každý, kdo k němu jde, odchází s čistým zdravotním stavem. A 
tak mu zavoláte: Je možné, že prohlédnete mé dítě? A ano, řekl, vezměte 
si s sebou záznamy. A tak tam přijdete a máte s sebou složku lékařských 
záznamů biopsie, magnetické rezonance, skenů, všechny patologie a on 
otevře tu složku záznamů a všechny vytáhne a strčí tam prázdné bílé listy 
papíru a vrátí vám to zpět a řekne: "už žádné záznamy o nemoci, jděte 
domů". Jste s tím spokojeni? To je klasický adventistický VYŠETŘUJÍCÍ 
SOUD. Jejich záznamy jsou otvírány a on vytahuje záznam a vkládá bílé 
listy. Nicméně, je to takhle: Jdete do záznamů, lékař se podívá, že je 
tam hrozná patologie, ale lékař vstane, nemění záznamy, přechází k 
dítěti, udělá zásah na dítěti s lékem, který uvede rakovinu do remise 
(zmenšení). Bez prolití krve, nedojde k odpuštění hříchu. Rakovinné buňky 
se vrátí zpět ke svému předchozímu zdravému stavu bez rakoviny. Když 
přijmeme Ježíše, naše charaktery a srdce se vrátí k původnímu Božímu 
ideálu a lidstvu a my se budeme znovu podobat Kristu. A ten záznam 
ukazuje patologickou nemoc, záznamy ukazují aplikaci Ježíše Krista, 
záznamy ukazují, že máme nová srdce a správného ducha - jsme opět jako 
Kristus. Takhle se ty záznamy čistí. Tamta jiná věc lidi podvádí. 
Podvádění způsobuje, že žijí ve strachu, protože vědí, že u nich nedošlo 
ke změně srdce a modlí se, aby na to Bůh nikdy nepřišel a neviděl to. A 
modlí se, aby to bylo přikryto a všechno to bylo ukryté. Kde se nacházíme 
dnes? Ve válce mezi dvěma verzemi Boha a Jeho zákona: Jakýsi bůh, který 
je jako satan, prohlašuje, uštědřuje tresty, svévolná pravidla, je typem 
diktátora, který musí být zdrojem, který vás žene k odpovědnosti. Versus 
Bůh, který - jak Ježíš zjevil - je Láska a který stvořil celý vesmír, aby 
fungoval v harmonii, aby vás obnovil a uzdravil opět do harmonie s Ním. 
Lidé se usazují do jednoho ze dvou pohledů: Ti, kteří milují Boha a druhé 
více než sebe, takže by dali svůj život, aby ostatní mohli žít. To jsou 
ti, kteří "nemilovali svůj život tak, aby se zalekli smrti" Zjevení 12:11 
Toto jsou ti zapečetění Bohem. Ale je tu další skupina! Další skupina, 
která BUĎ věří metodám nátlaku šelmy, a tak protože věří, že tohle je 
správné, tak se označují na své čelo. NEBO praktikují metody nátlaku 
šelmy a označují se na svých rukou! Bůh čeká, až se jistý lid tak usadí 
ve své Pravdě o Bohu, že přijde čas konce a On přijde a přijme ho. Ta 
válka začala v nebi ohledně Božího charakteru a Jeho zákona, Jeho zákona 
lásky, a ohledně TÉ SAMÉ PROBLEMATIKY to bude končit. Vy musíte učinit 
úsudek neboli soud, vy se musíte rozhodnout. Je Bůh - jehož Ježíš zjevil 
- tím typem bytosti - tj. náš Designér, náš Stvořitel, který se snaží 
uzdravit a zachránit z našeho terminálního stavu hříchu? Nebo je Bůh jako 
ta bytost, o níž satan prohlašuje - vynucovatel zákona, a který je 
zdrojem způsobené bolesti a utrpení. A pokud ho neukonejšíte nebo se za 
trest patřičně nemodlíte, nakonec vás stejně zabije. Komu budete sloužit? 
Volba je na vás. A máme ještě čas na otázky nebo jsme skončili? Máme 
dalších 15 minut, máme čas na otázky! Zvedněte ruku a mikrofon k vám 
doputuje. Má někdo otázku? Máme ještě čas! V pořádku, jděte támhle... 
Tento mikrofon zde dole, číslo 13. Jen jsem si chtěla ujasnit, jestli 
rozumím tomu, co slyším, co říkáš, bratře. Takže v roce 1844 začíná 
vyšetřovací soud, pak je to čas, kdy máme očišťovat své mysle od lží a 
přemýšlet, co je správné o Bohu. Můžeš tam vidět něco víc?  
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Myslím, že je to tak odlišné od toho, co nás vyyučovali :) Ano, takže 
moje stanovisko dává dohromady všechny kousky o této válce. To jest, že 
poté, co Kristus dosáhl toho, co udělal, tak satan udělal protiútok tak, 
že vzal to, co Kristus učinil, a zkreslil to prostřednictvím uvalených 
zákonů: toto byla "platba", která musela být zaplacena rozhněvanému bohu, 
který by vás potrestal, pokud neuděláte... A tak zákon Boží byl změněn. 
Moc malého rohu usiluje o změnu Božího zákona. Lidský druh dospěl k 
pohledu na Boha, že funguje ne jinak, než fungujeme my. A tak my žijeme 
ve strachu a vytvořili jsme teologie, které byly navrženy, aby nás před 
Bohem chránily. Tohle je součástí onoho infikování. Bůh prohlíží "chodbou 
času" - a takhle já vidím, že funguje většina biblických proroctví - Bůh 
nám říká, kdy tohle nastane. Bude to 2300 let od tohoto konkrétního času, 
než bude svatyně očišťena. Až dokud nebude obnoveno a navráceno dostatek 
pravdy - reformace dospěje do určitého bodu, kdy můžeme konečně vidět 
jasně Boha, odmítneme tyto lži. A to bylo vzbuzení této církve za účelem 
uctívání Toho, který učinil, Stvořitele, Designéra a vrácení se k 
uctívání Stavitele reality místo diktátora, který vypadá jako římský 
Císař. Tak tomu rozumím já. Mám otázku. Mluvíš o tom, že duch přichází do 
chrámu, protože Bible říká, že jsme chrámy Ducha svatého a že bychom se 
měli starat i o svá těla jako o naší mysl - ducha? Ale mluvíš o 
posvěcení, o kterém jsme byli vyučováni? Totiž že máme projít procesem 
posvěcení dokud Ježíš nepřijde. Ano, takže to slovo posvěcení má pro 
mnoho lidí velký význam - posvěcení, dospívání, dorůstání, uzdravení, 
překonávání obtíží nebo povahových rysů a tak dále. Určitě! Pokud se vám 
to slovo líbí a vyhovuje vám toto slovo, jsem s tím slovem zadobře. Ono 
znamená uzdravování, obnovování, růst,, proces zrání, že se každým dnem 
stáváme stále více podobnými Kristu. Tohle je uzdravení srdce, které se 
děje a proměňuje nás, když jsme opracováni pro tento chrám. Vzpomeňte si, 
že v 1. Janovi se říká, že až přijde Kristus, uvidíme ho tváří v tvář, 
protože budeme jako On! Budeme přivedeni zpět, abychom měli charakter 
jako Kristus v době, kdy on přijde. A to je to, co je očista svatyně, je 
to příprava lidu, který je živými kameny. A tak když mluvíme o metafoře 
biblické svatyně, že jsme živé chrámy, jako jednotlivci jsme živé chrámy 
pro ducha, ale Bible také říká, že jsme kolektivně chrámem. Vy všichni 
společně jste živé kameny postavené společně tvořící tak chrám. A tento 
živý chrám je nebeský chrám, kde každý z nás je jedinečnou bytostí, jako 
je kámen součást většího chrámu. Ano, mikrofon tady. Mě uvnitř CASD 
vyučovali, že Ježíš se za nás přimlouvá před Otcem. A jsem tedy zvědava, 
jestli to můžeš trochu dovysvětlit a mám ještě jednu otázku, jestli na to 
máš čas a to je to, že jsme přikryti Kristovou krví, takže jinými slovy 
Ježíš nás zakrývá svou krví, takže Otec to nevidí... V pořádku, tak mě 
dovolte, abych odpověděl tu první, což byla přímluva před Otcem. Ano, 
jsou tu uvozovky Ježíš před otcem, který se za nás "PŘIMLOUVÁ" OK? Jak to 
chápete? Vidíte to skrze imperialismus, jakou optikou/brýlemi pohlížíte 
na zákon? A pokud je to skrze imperialismus pak Kristus musí svými 
zásluhami prosit K OTCI, místo přímluvy PŘED OTCEM. Dejte si dohromady co 
Ježíš řekl: Je pro vás užitečné, abych já odešel, neodejdu-li však, 
nepřijde k vám Utěšitel. Až přijde Utěšitel, nebude mluvit sám od sebe 
bude mluvit to, co slyší, není tohle to, co řekl Ježíš? Komu si myslíte, 
že Duch svatý naslouchá? Čí hlas je hlas Ducha svatého na Zemi? Rozumíte? 
Ano, Ježíše Krista. Bůh je stále všudypřítomný. Bůh Otec může být kdekoli 
chce. Ježíš Kristus je omezen na sebe, Duch svatý je Kristovým zástupcem 
na zemi. A tak když je Kristus před Otcem, vykonává Otcovy záměry a jaký 
je jeden z Otcových záměrů? Nebo tak Bůh miloval svět, že Syna svého 
jednorozeného dal. Je-li Bůh s tebou, kdo může být proti tobě? Ježíš v 
Janovi 16:26 (Kurz) řekl: "Já nebudu muset ještě zvlášť za vás prosit 
Otce, vždyť Otec sám vás miluje". Takže Ježíš před Otcem uskutečňuje 
Otcův cíl zachránit tebe a mě.  
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A kdo je ten, který potřebuje přesvědčit, že Bůh tě miluje natolik, aby 
tě zachránil? Kdo je ten, kdo potřebuje přesvědčit, že nejsi dostatečně 
hříšný? Resp. že nejsi tak hříšný, že tě Bůh nezachrání. Kdo je ten, kdo 
poslouchá v uších našeptávání, že jsi zašel příliš daleko, že nejsi 
dobrý, že jsi příliš zkažený? Kdo je ten, kdo potřebuje prošení a prosby, 
dovolit ti být zachráněn? Bůh nepotřebuje být uprošen! On tě miloval a 
poslal pro tebe svého Syna! Ty jsi ten, kdo to potřebuje. Ano, Kristus je 
před Otcem a prosí skrze svého ducha, který naslouchá a sděluje ti ty 
prosby: Copak nevíš, že tě miluji? Nevíš že jsem pro tebe zemřel? Nevíš, 
že tě uzdravím? Vpustíš mě prosím dovnitř, já stojím u dveří a tluku. To 
je to, co znamená ta přímluva. Víte s tou krví, Ježíš řekl: pokud nepiješ 
mou krev a nejíš mé tělo (maso), nemáš se mnou žádný podíl! Mluvil 
Kristus o kanibalismu? Ne, tohle je metafora! Tohle je symbolika. V krvi 
je život. A tak tělo a krev se přetransformovaly do dvou dalších symbolů, 
jsou to stále symboly - chleba a víno. No, chléb nebo tělo (maso) když je 
jíte, rozloží se ve skutečnosti na molekuly a ty se stanou stavebními 
kameny tkání vašeho těla. A jako je chleba (maso) pro vaše tělo, tak 
Slovo, které bylo učiněno TĚLEM přišlo a přebývalo s námi a Kristus je 
pravda, (já jsem cesta pravda) a jako máte účast (pojídáte) na pravdě 
Slova, které Ježíš dal, tak tyto myšlenky, tyto pravdy, tyto koncepty 
rozptýlí lži, stanou se stavebními kameny nových přesvědčení, nápadů, 
konstruktů, které vám pomohou vytvořit základ vaší důvěry v Boha. Vy 
otevřete srdce a On vlévá svou lásku do vašeho srdce, Jeho charakter je 
ve vašem srdci. Život je v krvi a tak my přijímáme krev, (což je 
životKrista) a tak už nežiji já, ale žije ve mně Kristus. A tak to 
přikrytí nebo roucho, pokud čtete Kristova podobenství strana 311 (cz PM 
159) "Toto roucho, utkané na nebeském stavu, nemá ani jediné vlákno 
vyrobené člověkem." Takže když otevřeme svá srdce Kristu, naše srdce jsou 
přivedeny do harmonie s Jeho srdcem, naše touhy se mění, abychom byli ve 
spojení s Jeho touhami. Žijeme jeho život, to je to, co znamená být 
zahalen rouchem spravedlnosti. To přikrytí není přikrývka přes něco. To 
roucho je když se na nás Otec dívá, tak vidí Kristovu spravedlnost, 
protože Kristova spravedlnost je ve skutečnosti reprodukována v nás a my 
žijeme spravedlnost Kristovu. To je to, co to znamená. Neměl bys náhodou 
...? Dovol mi začít znovu. Když jsem poprvé slyšel tento druh poselství, 
chvíli mi trvalo, -znáte to- než jsem ho vstřebal, protože je to trochu v 
rozporu se spoustou věcí, které nás učili v adventistické komunitě. Je to 
podobné jako jsem se poprvé učil fyziku, pár měsíců jsem jí pořádně 
nerozuměl a po chvíli už jsem porozuměl tomu, o co tam jde. Máš -možná 
pro některé z nás- způsob, jak zrychlit z 0 na 100-ku? Něco jako průvodce 
rychlokurzem..? Takže naše webové stránky: comeandreason.com plné zdrojů, 
přednášková videa, pár kurzů. Ale máme také spoustu blogů a pokud půjdete 
nahoru do vyhledávače na našich webových stránkách a zadáte do něj 
"investigative judgment" (vyšetřující soud) najdete celý blog, kde jsem 
téma rozepsal na blogu, můžete si vytisknout všechny zdroje, všechny 
reference. Provede vás to krok za krokem celým tímto procesem. Ano, takže 
v tuto chvíli nevím, kde je mikrofon, takže kdokoli má otázku? Dobře, 
chci trochu navázat na to Zjevení, které popisuješ o pravdivosti Božího 
charakteru. Steve, mikrofon drž blíže! Dobře, jaká úroveň správného 
přemýšlení v rámci tohoto konceptu se ve skutečnosti promítne do spasení? 
Takže úroveň správného myšlení, která má výsledek... Ano, takže ta 
kaskáda zkázy, tím jsme si prošli minulý večer, udělám to znovu velmi 
rychle. Uvěření lžím přerušuje onen kruh lásky a důvěry. Jste v 
manželském vztahu, uvěříte, že vám někdo řekl lež, že váš partner 
podvádí, ale nepodvádí. Vy ale té lži věříte -> něco uvnitř vás se změní. 
Lži jimž se věří -> přeruší kruh důvěry. Přerušená láska a důvěra mají za 
následek strach a sobectví. Pokud jste v sobectví, to vede k činům 
sebeochrany: Dostanu ty peníze, nedovolím ti žít se mnou.  
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A toto je terminální stav. Postup léčení začíná opakem. Pravda, které se 
uvěří, tak zničí lži a získává důvěru. Obnovená důvěra v Boha opět 
otevírá srdce, aby jako v Římanům 5 vlil lásku do našich srdcí. Důvěra a 
láska strach vyhání a sobectví a spíše než činy sebestřednosti se nyní 
zabýváme činěním služby, skutkům dávání, skutkům lásky, skutkům 
spravedlnosti. A tyto skutky jsou svědky království a pomáhají nám, aby 
rostla a dospívala zbožnost, tohle byla ta uzdravující kaskáda. A tak 
úroveň, jež je požadovaná, je DOSTATEK PRAVDY - pochopené, prožité, 
porozuměné - ať použiješ libovolné slovo, které tam chceš použít - která 
vás získá pro důvěru Bohu a otevře tvé srdce, aby tě Jeho Duch proměnil. 
To je to, co se vyžaduje. Musíš být získán, abys důvěřoval, takže 
odevzdáš své srdce Bohu, toť vše. Nemusíte znát 27 věroučných článků, 
nemusíte znát proroctví Danielova a Zjevení, nemusíte vědět, které rohy 
nebo šelmy co značí a tak dále, vy musíte znát Boha. "život věčný je 
toto: že poznají Tebe, jediného pravého Boha" a být tím, který důvěřuje, 
toť vše. A všechny ty další věci, čím víc toho vím, tím víc Bohu věřím :-
), Tím víc Ho obdivuji, tím víc v Něj mám jistotu. Čím víc vím o jeho 
království a realitě, zákonech a protokolech designu, tak to jen 
potvrzuje mou důvěru v Něj. Pravda vás osvobodí, ano. Pokračujte. S tímto 
pochopením, jaký je význam toho, že Ježíš přešel z jednoho oddělení 
svatyně do druhého? Takže OK. Tohle pak jde k celému chápání svatyně. 
Jeden z problémů, které adventismus měl a má, je, že oni ve skutečnosti 
neaplikují hodně z toho, co říká Ellen Whiteová. Ellen Whiteová říká, že 
klíčem k odemknutí tajemství svatyně ze Starého zákona je evangelium. 
Pochopení evangelia Ježíše Krista je TÍM KLÍČEM PRO ODEMKNUTÍ tajemství 
Svatyně Starého zákona. Nicméně co mnoho adventistických teologů dělá, 
je, že vezmou doktrínu o svatyni a jdou do Starého zákona a utváří si 
Ježíše tak, aby odpovídal jejich chápání Starého zákona. A tak mají to, 
co dělali starozákonní kněží. Vycházení z jednoho nebo z druhého a pak 
teologové říkají: Dobře, Ježíš vychází z budovy v nebi, je to jen větší 
budova, jedno oddělení nebo druhé. Místo aby uznali, že celá starozákonní 
svatyně - teď se to snažte pochopit - pokud jste to ještě neslyšeli, je 
jakési divadlo! Máme tady jeviště. Opravdu skvělé jeviště! Pěkné 
rekvizity, elegantní kostýmy a scénář, kterému někteří lidé říkají 
Skriptura (Písmo). Je to skript (scénář). Bylo to drama, bylo to hrané 
divadlo, které se opakovalo v ročních cyklech, aby teatrálně vyjádřilo 
Boží plány na uzdravení a spásu (záchranu), ale nic z toho nemělo žádnou 
spásnou hodnotu, jako se to říká v Židům: "krev býků a kozlů přece nemůže 
nikdy odstranit hříchy". A tak, potom musíte dekódovat prvky svatyně a 
pokud ty prvky dekódujete, což já dnes nemohu, na to potřebujeme 
hodinovou přednášku nebo něco podobného, ale dám vám malou nápovědu Ve 
starozákonním systému, kde byste našli Boží zákon, kde se to nacházelo? 
Kdybys chtěl jít a dotknout se Božího zákona, kam byste šli ve 
starozákonním systému? Svatyně svatých a do archy, přesně tam, že? Kde v 
Novém zákoně, v Nové smlouvě je nalezen zákon? Ve vašem srdci a mysli, 
že? Dává vám to vodítko? Dobře, ve Starém zákoně jste kropili krev na ta 
různá místa. V Novém zákoně to přijmete za vlastní, "pokud nejíte mé tělo 
a nepijete mou", a to jde do vás. Dobře, když začnete dekódovat... Ale já 
to udělám takhle, musíme to ukončit. Když se podíváte na archu úmluvy, co 
ona představuje? Víko archy podle Nového Testamentu (ř. hilasterión) 
představuje Ježíše Krista. Bylo z masivního zlata a představuje Ježíše. 
On je to víko. Andělé nad tím nahoře představují andělský zástup. Šekina 
představuje Boha Otce, takže máte Boha, andělský zástup, Ježíše Krista. 
Ale pak máte schránu vyrobenou z tohoto porézního dřeva, které je celé 
pokryté zlatem, která je dole pod Ježíšem, pod ním. A ta schrána 
představuje obrácená srdce hříšníků. Do té schrány šly tři věci, 
pamatujete, které tři věci byly v té schráně?  
Manna, hůl, jež vypučela a Zákon.  
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A víte, že šli v určitém pořadí? První věc, která šla do archy, byla 
manna. Exodus 16. Zákon k nám přišel až v Exodu 20. V Ex 16 dostali 
mannu, a šla do archy. Ježíš řekl: "Jáť jsem ten chléb života". Nejprve 
musíš mít podíl (pojídat) na Ježíši Kristu, té Pravdě, tom Slově, které 
jak jsem již řekl, tě získává pro důvěru. Když se účastníš Ježíše, vejdeš 
do důvěry, otevřeš srdce, potom ta smlouva - "napíšu Svůj zákon do tvého 
srdce" a pak hned jak zákon, který je zákonem života, a o kterém jsme 
mluvili, je zapsán do vašeho srdce, vy, kteří jste byli mrtví v provinění 
a hříchu, jste přivedeni zpět k životu a vy vydáváte pokojné ovoce 
spravedlnosti - Áronova hůl, která byla mrtvá a znovu žije. To je to, co 
to symbolizuje. A to je to, co se děje v tomto procesu uzdraveení a 
přivádění nás zpět k životu. A tudíž ta archa představuje, co? Všechny 
věci na nebi i na zemi sjednotil Kristus na kříži. Otec se dotýká archy 
víka, andělé se dotýkají víka a hříšné smířené bytosti jsou napojené, 
Kristus je tím spojovacím článkem a celý vesmír je smířen. Mockrát vám 
děkuji. 


